



Referat 1. sep 2021 kl. 19.00 i Rådstuen

Referat: Elsebeth


Tilstede: Claus, René, Elsebeth, Linda, Kirsten, Rie

Afbud: Kjeld

Kirsten arrangerer mad.


Bemærkninger

1 Godkendelse af referat (F) Godkendt på vores tråd uden kommentarer.

2 Gensidig orientering (F) -Brev fra en turist: ros til vores koncerter, men der er 
ikke toiletter nok på Sandvig Scenen. Han foreslår et 
pissior.

-Skal vi flytte flaskecontaineren op til Cirkusbygningen 
ved vindeltrappen? Foto sendt fra Elsebeth

Vi fik sendt 7 frivillige til Sound og Summer.

-Elsebeth har lavet en ændring på udlejer-
kontrakterne. Vi hjælper udstillere med at slå 
annoncering op på FB-siden Sandvig.

Bestyrelsen diskuterede hvordan, vi kan 
imødekomme problemet. Der var enighed om, at vi 
arbejder videre på tanken om, at få et pissoir op i 
sommersæsonen. Kjeld og Claus arbejder videre 
med sagen. 

Vi vedtager, at bede om at få flyttet 
flaskecontaineren op ved vindeltrappen ved 
Cirkusbygningen.(Rie)

Julestuen beder om, at leje Rådstuen fra fredag til 
søndag.Prisen bliver 1300kr inkl.rengøring.

3 Økonomi (F) René Linda/René sender en opgørelse af medlemsantal.

René sender opfordring til erhvervsfolkene om, at 
betale kontingent.

Gennemgang af økonomien efter sommerens 
aktiviteter. Annoncepenge er de sendt ud?

Alle fakturaer er klar. De bliver sendt ud.

René sender erhvervsmedlemsliste ud. Vi har 27 
betalende. Vi vil bestræbe os på, at sende 
opkrævning på annoncepenge ud, samtidigt med 
kontraktunderskrivning.

Linda sender medlemsliste på private (2020 var der 
208).

Vi opfordrer Anders til at købe sodavand fra 
Carlsberg. De er billige. René kontakter AA

4 Tirsdagsmarked Kort orientering, Rie bliver inviteret til et møde med til 
et formøde med markedsfolkene til foråret.



5 Evaluering af Musik i Sandvig, 
Claus 

-Strandscenen

-Musikugens program

-Torsdagskoncerter, Skal vi ændre konceptet 
Torsdagskoncert og udvinde med en madvogn, der 
sælger/ picknick kurv fra restauranterne?

-Salg af øl,kaffe,popcorn

-Gratis morgenbord på Strandscenen

-Skal vi kræve en afgift af madvognen.

Vi har fået 15.000 kr fra GIK. Claus kontakter for, at 
få pengene ind på vores konto.

Vi var heldige med vejret. Strandscenen gjorde det 
godt.

Torsdagssalget:

Salget af øl/vin har været godt. kaffe-salget gik 
ned. Popkorn gik i stykker.

Strandscene-salget gik rigtig godt både mht både 
kaffe og popkorn.

Vi vil beholde øl/vand/vin salg inde fra skuret.

Vi har nyt godt af Falafelvognen.

Morgenmaden bliver ved strandscenen næste år.

6
Samarbejde med BRK (F) Parkering, Claus/Kjeld


Er Rådstuen blevet efterset mht renovering? 
Opfølgning fra sidste møde.

Rådstuen er der styr på. Vi vil lave et synspunkt om 
at selv om, vi frivillige knogler 

7

Bom for enden af Jernbanestien 
fortsat, Elsebeth foreslår, at vi 
hurtigt kommer med et fælles 
udspil til BRK/Politi.

14. aug bragte BT en feature: I Sandvig kører der biler 
på cykelstien. Rie udtaler sig imod den nye ide om, at 
flytte bommen hen forbi The Falcon Hotel og sætte 
skilte, der hvor den nuværende bom står. Elsebeth 
slog samme dag sin personlige holdning til, hvorfor, vi 
skal beholde bommen, der hvor den står i dag på FB. 
Debat: Hvad kan vi gøre for, at sikre at alle bløde 
trafikanter kan færdes på hele Jernbanestien?

Vi følger udviklingen og Elsebeth sørger for, at 
kontakte Bente for at få sidste detaljer.

Foreningen bakker op om, at det fortsat skal være 
en cykelsti. Bommen skal fastholdes, der hvor den 
er i dag.

8

Forslag til ændring af 
vedtægterne

Bestyrelsen foreslå følgende ændringer:

1) Sidste rettidige kontingentbetaling er på 
Generalforsamlingsdagen. Alle der har betalt inden 
afholdelsen af GF, får stemmeret.

2) Generalforsamlingen skal afholdes i 3. kvartal.

Dette forslag blev stemt ned af den samlede 
bestyrelse.

Forslag fra Danhostel om at etablere små skure til 
opbevaring af strandting. De skal kunne lejes for en 
sommer.

Rie og Linda mødes med René og snakker 
regnskab før GF.

Rie og Elsebeth Udarbejder endelig dagsorden.

Claus fortsætter kun et år endnu.

På valg er 

Elsebeth, ønsker ikke genvalg, Rie, Kirsten og 
Linda

Bemærkninger



Medlemsfest i marts.

Skal vi ændre konceptet Torsdagskoncert og udvinde med en madbod, der sælger/ picknick kurv fra restauranterne. 

Madvognen, Falafel. Skal han bidrage med en annonce? Der er skraldeproblemer.

9
Evt (F) Medlemsfest: Vi maler byen rød. Simon Sandbye.


Er planlagt til marts. Måske kan vi være Sandvighus.

Udvalget er: Lillian, Kirsten, Naja

10 Næste møde (F) GF 19. sep kl. 15.00

11
Punkter til næste møde (F) Endelig dagsorden skal ud 1 uge før.


Weekendpris til leje af Rådstuen.

Økonomi status på 2021

EF sender den tidligere endelinge dagsorden

Indkonme forslag

Hvem er på valg?

Bemærkninger


